
 
 
Beste leden 

Het is goed te zien dat de leden op de maandag- en donderdagavonden in het AFC weer te vinden zijn. 

Als de 1,5 meter maatregel is komen te vervallen, zal het meteen ook wat gezelliger aan tafel en in de 

zaal kunnen gaan worden. Het “oude normaal” zal nog niet helemaal terug zijn, als het sowieso al 

terugkomt. Gelukkig is de inzet van de vrijwilligers in de zaal al wel teruggekomen. De diverse 

vrijwilligers op maandag en donderdag zorgen ervoor dat er gespeeld kan worden en dat we ook iets 

kunnen nuttigen in het AFC. Elke vereniging heeft wel moeite om vrijwilligers telkens te vinden voor de 

diverse taken. Dat is bij ons niet anders. Het is te hopen dat deze toch blijven komen zodat diverse 

activiteiten op de avonden of evenementen door kunnen gaan. 

Op het moment van dit schrijven is nog niet bekend hoe het toegangsbeleid zal moeten worden, maar 

de kleine groep vrijwilligers trachten zodra dit bekend is, ook dit weer snel in goede banen te leiden.  

Hoe het met deze richtlijn of andere richtlijnen ook zal mogen worden: we kunnen in ieder geval elkaar 

weer ontmoeten op 2 avonden in het AFC en onze gezamenlijke bridge-hobby uitoefenen.  Een 

bijzonder welkom vanaf deze plaats aan de nieuwe leden. Ik hoop dat jullie ook gezellige bridgeavonden 

bij ons zullen hebben. Gezelligheid maken we met elkaar en daarvoor zijn we niet afhankelijk van beleid 

van de regering of de gemeente, dat kunnen (en zullen!) we samen voor elkaar brengen. Ik wens 

eenieder een heel gezellig bridgeseizoen en ik hoop jullie allemaal op het lustrumfeest te zien maar 

daarvoor hebben we eerst nog de ALV (hoge opkomst is nodig i.v.m. wettelijke wijziging van de 

statuten, dat scheelt weer een verplichte tweede ALV dat ten koste van een speelavond kan gaan). Tot 

ziens op de ALV! 

Niels Hart 
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Quiz 
In de afgelopen periode heb je via een mailbericht maar ook via de vorige 
U&D onder de titel “Even iets anders” kennis kunnen nemen van een aantal 
quizvragen. Onderliggend doel was zeker om wegwijs te worden op onze site.  
Met de ingestuurde antwoorden zijn twee leden op de eerste plaats 
geëindigd. Zij hadden van de 15 vragen er 14 goed geantwoord. Dat waren 
Teus van der Stok en Ronald Velgersdijk, gefeliciteerd. Nu er weer in de zaal 
gebridged wordt, konden we de heren een klein prijsje geven, zie foto. 
Frits 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



KENNISMAKINGSAVOND 

 

Op maandag 30 augustus 2021 heeft Bridgeclub Waddinxveen een 
kennismakingsavond met bridge georganiseerd om vrijblijvend en gratis te ervaren 
wat bridgen nu precies inhoudt. 

Bridgen is als denksport goed voor het trainen van het geheugen en voor logisch 
nadenken. Maar bovenal is het gewoon gezellig om met anderen een spelletje te 
kaarten. 

Op de avond zelf werden belangstellenden verwelkomd met een kopje koffie of thee 
en welkom geheten door Sylvia Versluis, onze bridgedocent. 

Sylvia gaf aan de hand van een Power point presentatie uitleg over het spelen van 
bridge wat goed te volgen was op een groot scherm. 

Tijdens de avond waren er veel vrijwilligers aanwezig om alles in goede banen te 
leiden zowel in de zaal als achter de bar. 

Zo waren er onder meer 2 speeltafels met 8 leden om een aantal spellen voor te 
spelen en daar stonden weer andere leden bij om uitleg te geven aan de 
belangstellenden over het bieden en afspelen. 

Aangezien je de basisbeginselen van bridgen het beste onder de knie kunt krijgen 
door het volgen van een bridgecursus biedt onze bridgeclub deze dan ook aan.  

Twee geïnteresseerden melden zich, na afloop van de introductie, aan als nieuw lid 
en 5 anderen schreven zich in voor de bridgecursus. 

Gegadigden kunnen zich nog steeds opgeven via de site van onze vereniging 
https://5017.bridge.nl maar kunnen zich ook rechtstreeks aanmelden bij onze 
bridgedocente Sylvia Versluis die deze cursus verzorgt. Haar e-mail adres is 
bridgegek@gmail.com en telefoonnummer 06-20220825. 

Gezien de enthousiaste reacties na afloop mogen we terugkijken op een geslaagde 
avond. 

 
 

https://5017.bridge.nl/
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ALGEMENE LEDENVERGADERING  
 
Hierbij nodigt het bestuur van Bridgeclub Waddinxveen alle leden uit tot het bijwonen van de 
algemene ledenvergadering, te houden op: Datum 30 september 2021 In het Anne Frank Centrum 
aan het Jan van Bijnenpad 1 te Waddinxveen  
 
Agenda  
 
1. Opening van de vergadering  
2. Mededelingen Boekjaar 2019/2020  
3. Secretariaat a) Notulen van de Algemene Ledenvergadering d.d. 07-10-2019  b) Jaarverslag van 
de secretaris  
4. Financiën a) Verslag van de penningmeester over het boekjaar 2019/2020 b) Verslag van de 
kascommissie  c) Benoeming leden van de kascommissie  d) Vaststelling begroting boekjaar 
2020/2021  
5. Commissies a) Jaarverslag Activiteitencommissie  b) Jaarverslag Commissie Public Relations en 
Communicatie  c) Jaarverslag Technische commissie  d) Jaarverslag Wedstrijdcommissie  e) 
Jaarverslag Ziekencommissie  
6. Benoeming leden technische commissie  
7. Benoeming leden wedstrijdcommissie  
8. Bestuursverkiezing  
9. Bestuursbeleid Boekjaar 2020/2021  
10. Secretariaat a) Jaarverslag van de secretaris  
11. Financiën a) Verslag van de penningmeester over het boekjaar 2020/2021  b) Verslag van de 
kascommissie  c) Benoeming leden van de kascommissie  d) Vaststelling begroting boekjaar 
2021/2022  
12. Commissies a) Jaarverslag Activiteitencommissie  b) Jaarverslag Commissie Public Relations en 
Communicatie c) Jaarverslag Technische commissie  d) Jaarverslag Wedstrijdcommissie e) 
Jaarverslag Ziekencommissie  
13. Benoeming leden technische commissie  
14. Benoeming leden wedstrijdcommissie  
15. Bestuursverkiezing  
16. Bestuursbeleid Overige punten  
17. Aanpassing Statuten  
18. Verkiezing Continuïteitscommissie  
19. Aanpassing Huishoudelijk Reglement  
20. Rondvraag  
21. Sluiting Namens het bestuur, Willem van Oudshoorn, secretaris 

 
 
 
 
 
 
 
  



 
 
 
 
 
 
 
 

Lid bridgeclub weggestuurd na ontmaskeren valsspelend echtpaar: 'Net een 
Hollywoodfilm' 
 
BODEGRAVEN - Door de coronacrisis speelt bridgevereniging Bodegraven-Reeuwijk haar 
wedstrijden online. Zo kunnen de spelers toch nog hun geliefde sport beoefenen. Frans 
Schiereck ontdekte echter dat een echtpaar binnen de club valsspeelde door op elkaars 
kaarten te kijken. Hij trok aan de bel, maar tot zijn grote verrassing werd hij de club 
uitgezet. 'Ik verwachtte een slagroomtaart of iets dergelijks, maar een van de twee bleek 
in het bestuur te zitten. En nu ben ik geroyeerd.' 
Door het coronavirus mag zalencentrum De Doortocht in Bodegraven in maart 2020 niet 
meer open. Zo verliezen de leden hun favoriete kaartavondjes. Om toch nog bezig te 
blijven met hun sport wordt er via internet gespeeld. Al snel heeft de 77-jarige Frans in de 
gaten dat er vreemde dingen gebeuren. 'Na twee of drie avonden zag ik dat er iets niet 
klopte. Dat zie je als speler aan de manier waarop er wordt gespeeld', legt hij uit. 
Frans is niet de enige die het opvalt. 'Bij de Albert Heijn werd ik aangesproken door een 
ander lid. Die had ook gezien dat ze soms vreemde keuzes maken, die steeds goed voor ze 
uitpakken. Vaak speel je een hoge kaart, maar soms blijkt dat achteraf niet nodig te zijn en 
had je ook een lagere kaart kunnen spelen. En soms gok je met een lagere kaart en dan 
pakt dat niet goed uit. Behalve bij hen. Zij namen altijd de juiste gok. Dat kan niet. Tenzij je 
samen aan de keukentafel zit en elkaars kaarten kan zien', legt hij uit. 
Zeker zestig incidenten 
Het vermoeden hebben is één ding, bewijzen is een tweede. Gelukkig voor Frans worden 
alle online partijen die worden gespeeld bewaard. 'Ik ben de wedstrijden die ze hebben 
gespeeld nog eens goed gaan bekijken en ik vond zeker zestig incidenten waarbij er 
valsgespeeld moet zijn. Die heb ik allemaal opgestuurd naar de wedstrijdleiding van 
Stepbridge, de site waar online gespeeld wordt. Hun mening was glashelder. Er moet 
sprake zijn geweest van voorkennis. Beide leden zijn naar aanleiding hiervan voor een jaar 
geschorst voor het spelen op internet.' 
Frans dacht dat zijn clubgenoten hem wel dankbaar zouden zijn voor het ontmaskeren van 
het valsspelende duo. 'Ik had wel iets van een slagroomtaart verwacht', vertelt de inwoner 
van Bodegraven. Maar dat viel hem vies tegen. 'Het blijkt dat een van de twee in het 
bestuur van de club zit. Dus in plaats van de valsspelers aan te pakken hebben ze mij 
geroyeerd.' 
Beschuldigingen niet de reden van royement 
Voorzitter Ada Lagro-Voordouw van bridgeclub Bodegraven-Reeuwijk vertelt in een 
reactie dat het ontmaskeren van het valsspelen door de leden niet de echte reden van het 
royement is geweest. 'Wij kunnen bevestigen dat de heer Schiereck is geroyeerd. Anders 
dan de heer Schiereck beweert, was de aanleiding niet de beschuldiging van vermeend 
vals spel. De reden voor de ontzetting uit zijn lidmaatschap was herhaald ontoelaatbaar 
gedrag, waarvoor hij ook in het verleden al waarschuwingen had ontvangen.' 



'Dat is een stok zoeken om de hond mee te slaan', reageert Frans als hij van de reactie van 
het bestuur hoort. 'Ik ben zeker niet altijd een brave burger en ben voor de club best wel 
eens lastig geweest, vooral door mijn taalgebruik. Maar het is allemaal gaan rollen toen ik 
het bestuurslid confronteerde met het valsspelen. Daar zijn woorden bij gevallen en ik heb 
daarvoor nooit mijn excuses aangeboden. Dat vinden zij blijkbaar ontoelaatbaar gedrag. 
Maar ze gebruiken het om zichzelf eruit te kletsen.' 
'Kaartavond naar de klote' 
Volgens voorzitter Lagro-Voordouw had Frans nog steeds lid kunnen zijn van de vereniging 
uit Bodegraven door beroep tegen zijn royement in te stellen bij de algemene 
ledenvergadering. 'Van dit recht heeft hij geen gebruik gemaakt, daarmee zijn royement 
accepterend', zo laat de voorzitter weten. 
Frans geeft toe dat hij hier geen gebruik van heeft gemaakt. Een van de redenen is dat hij 
weinig steun van de clubgenoten verwacht. 'Dat zijn gewoon oude mensen die bang zijn 
dat hun kaartavond naar de klote gaat', legt de 77-jarige het gebrek aan support van de 
200 leden uit. 'Er zijn wel een paar mensen die hun lidmaatschap op hebben gezegd om 
wat er is gebeurd, maar het gros van de leden sluit hiervoor de ogen, zodat ze zelf lekker 
door kunnen gaan met kaarten.' 
'Net een Hollywoodfilm' 
Zelf is Frans niet van plan om het erbij te laten zitten. Hij heeft namelijk al een heel boek 
geschreven, waarin hij de zestig spellen waarin valsgespeeld zou zijn uitvoerig beschrijft. 
'Ik ben een uitgever van bridgeboeken', legt hij deze opmerkelijke stap uit. 'Ik heb in mijn 
leven al tientallen boeken over de sport geschreven en ik vond het leuk om op deze 
manier nog wat publiciteit voor deze zaak te genereren.' 
Het is niet het enige boek dat Frans over zijn belevenissen bij de club wil schrijven. 'Het is 
echt net een Hollywoodfilm', vertelt hij. 'Er gebeurt daar zo veel, dat wil ik in een roman 
ook nog vertellen. Ik heb ook al een titel: De slechtst geleide bridgeclub ooit.' 
'Enige wat ik heb, is bridgen' 
Frans is inmiddels lid van twee andere bridgeverenigingen. 'Ik had een partner, die is 
overleden en daarna is mijn volgende partner doodgegaan aan corona', vertelt hij over zijn 
persoonlijke situatie. 'Het enige wat ik nog heb, is het bridgen', vertelt hij over zijn 
bevlogenheid voor de sport. 'Aan de ene kant vind ik het prima dat ik geroyeerd ben en nu 
ergens anders speel, maar wat ze hebben gedaan, is gewoon niet correct. Dat kan ik niet 
over mij heen laten gaan zonder een speldenprik terug uit te delen.' 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                      
 
 
 



  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

                                  ZET 9 OKTOBER 2021 IN UW AGENDA! 
 
 
 
 

      Op zaterdag 9 oktober 2021 zal ons 12de lustrumfeest (60 jaar dus) 
      gehouden worden. 
 

Ik mag van de Activiteitencommissie nog geen bijzonderheden prijsgeven, 
behalve dat de festiviteiten overdag zullen plaatsvinden. De avond heeft u 
dan om thuis bij te komen. 
 

Er wordt gerekend op een grote opkomst, dus houdt u vooral die dag vrij. 
 

Nadere informatie van de Activiteitencommissie volgt over een paar weken. 
 

Met vriendelijke groet, 
 

Willem van Oudshoorn 

Secretaris BCW 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Bridge Story 
  
ONLANGS BEN IK GETUIGE GEWEEST VAN EEN KAARTSPEL, WAARVAN IK IN EERSTE 
INSTANTIE GEEN SNARS BEGREEP. 
AAN DE EERSTE TAFEL ZATEN VIER MENSEN DIE VREDIG MET ELKAAR BEGONNEN TE 
PRATEN, TOTDAT ER EEN SOORT BIEDEN ONTSTOND, WAARBIJ STEEDS HOGERE GETALLEN 
WERDEN GENOEMD. 
EEN VAN DE VIER WERD HIERDOOR KENNELIJK ZO BOOS DAT HIJ ZIJN KAARTEN OP TAFEL 
GOOIDE EN NIET MEER VERDER WILDE SPELEN. 
DE STEMMING BLEEF ECHTER GRIMMIG WANT IK HOORDE TERMEN ALS “LAAG 
SCHOPPEN”  “HOOG SCHOPPEN’’ EN SLA DIE VROUW MAAR. 
AAN DE TWEEDE TAFEL ZATEN ENKELE LIEDEN DIE KENNELIJK IN DE CONFECTIE-INDUSTRIE 
WERKZAAM WAREN.  
ZE SPRAKEN TENMINSTE OVER VEEL ‘’RUITEN’’EN ‘’PASSEN’’ , ‘’EEN MOOIE LENGTE’’ EN 
DAN NOG “ALLE SNITTEN ZATEN GOED’’, VOORAL DE CHINESE SNIT WAS DIK VOOR 
ELKAAR. 
AAN TAFEL DRIE ZATEN VOLGENS MIJ ENKELE ARTSEN DIE HET OVER HUN PATIENTEN 
HADDEN. 
ER WERD N.L. GESPROKEN OVER DE BLINDE EN OVER DE ZWAKKE HARTEN WAARMEE JE 
BETER NIET KUNT SPRINGEN. OOK WERD GESPROKEN OVER TE WEINIG HARTEN SLAGEN. 
EEN VAN HEN WAS ZEKER CHIRURG, HIJ ZEI DAT HIJ NIET ALLES ERUIT HAD KUNNEN 
SNIJDEN. 
AAN TAFEL VIER GING HET ER ERG FRIVOOL AAN TOE, ZO ERG DAT IK ME BIJNA SCHAAM 
OM HET VOOR  TE LEZEN. HET LEEK WEL EEN SCENE UIT EEN BORDEEL. 
EEN MAN ZEI TEGEN DE MAN TEGENOVER HEM ‘’NEEM  DIE VROUW MAAR’’ 
EEN ANDERE MAN ZEI TEGEN DE VROUW TEGENOVER HEM ‘’ WILT U ZO VRIENDELIJK ZIJN 
OM AL UW MOOIS OP TAFEL TE LEGGEN’’. 
DE DAME DIE HAAR KAARTEN NET HAD NEERGELEGD ZEI TEGEN DE MAN AAN DE ANDERE 
KANT VAN DE TAFEL “ BEN IK NIET PRACHTIG?. IK BEN WELISWAAR  KWETSBAAR,  MAAR 
IK KON JOUW INVITATIE TOCH NIET AFSLAAN. 
TIJDENS HET SPELEN WERD ER NOG GEFLUISTERD “TWEEDE MAN LAAG” EN “ DERDE MAN 
DOET WAT HIJ KAN”. OOK WERD ER NOG GESPROKEN OVER EEN “BLOTE DAME” EN OVER 
“ HET DEKKEN VAN DE VROUW DOOR DE HEER OF ZELFS NOG ERGER “DEK DE BOER MAAR 
DOOR DE VROUW”. 
DIT ALLES HEEFT MIJ DOEN BESLUITEN VOORLOPIG GEEN LIDMAATSCHAP BIJ EEN 
VERENIGING AAN TE GAAN 
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